

Title (en)  
DISPENSING DEVICE.

Title (de)  
VERABREICHUNGSVORRICHTUNG.

Title (fr)  
DISPOSITIF DE DISTRIBUTION.

Publication  
**EP 0127626 A1 19841212 (EN)**

Application  
**EP 83902883 A 19830921**

Priority  
AU PF726382 A 19821214

Abstract (en)  
[origin: WO8402269A1] A discrete object dispensing device (1) having a storage area (2) for the discrete objects and having the discrete objects stored in sets and release mechanisms (16) for releasing a discrete object (8) from one of the sets at a predetermined time preset on a clock arrangement (6). Warning devices (9) and (18) warn of the release of the discrete object. The discrete objects may be pill bottles containing pills to be taken at a particular time.

Abstract (fr)  
Un dispositif de distribution d'objets isolés (1) possède une zone de stockage (2) pour les objets isolés, où les objets isolés sont stockés en séries, ainsi que des mécanismes de libération (16) conçus pour libérer un objet isolé (8) à partir d'une des séries à un temps prédéterminé introduit dans une installation d'horloge (6). Des dispositifs d'avertissement (9) et (18) préviennent de la libération de l'objet isolé. Les objets isolés peuvent être des bouteilles de pilules contenant des pilules à prendre à intervalles réguliers.

IPC 1-7  
**A61J 7/00; A61J 1/00; G04C 23/18; A47F 1/08**

IPC 8 full level  
**A61J 7/04** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A61J 7/0481** (2013.01); **A61J 7/0436** (2015.05); **A61J 7/0445** (2015.05)

Cited by  
EP1403911A2

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE FR GB LI NL

DOCDB simple family (publication)  
**WO 8402269 A1 19840621**; AU 1931883 A 19840621; EP 0127626 A1 19841212; EP 0127626 A4 19860120; JP S60500080 A 19850124

DOCDB simple family (application)  
**AU 8300128 W 19830921**; AU 1931883 A 19821214; EP 83902883 A 19830921; JP 50301583 A 19830921